
Referat FAU-møte 2023-12-06 

 

1. Godkjenning av innkalling 

Godkjent 

2. Godkjenning av referat fra forrige møte 

Godkjent 

3. Informasjon fra rektor 

- Kommunedelplan for fysisk aktivitet og naturopplevelse 

Arealplanen og innspillene fra elevråd 

Elevenes innspill følger under referatet. FAU synes elevene har gjort en god jobb og kommet 

med gode innspill. FAU vil levere et innspill til støtte for elevenes innspill. Brynhild skriver et 

utkast innen kort tid, da fristen er før jul. 

- Rektor ble spurt om resultater fra nasjonale prøver, sett i lys av resultatene fra PISA. Rektor 

er bekymret for utviklingen i matematikk. Saken bes tatt opp på FAU-møtet i januar. 

- Rektor ble spurt om budsjettsituasjonen for 2024. Budsjett for ’24 er ca likt lønnskorrigert 

budsjett for ’23. Regnskap for 2023 er ca i balanse. Rektor skal varsle FAU dersom det dukker 

opp noe i budsjettet som kan ha negativ innvirkning på Hammartun som FAU må/bør se på 

for å eventuelt gjøre en innsats inn mot politisk ledelse før budsjettet skal vedtas. 

4. Ev. informasjon fra FAU-medlemmer 

- Trinn 4: Blokkering av aldersbegrenset innhold på skole-iPad 

Finnes det noen måte å blokkere aldersbegrenset innhold på skole-iPad’ene? Per i dag er det 

en del apper som lar seg installere, som ikke burde være mulig. Rektor: iPad’ene skal være 

utstyrt med et filter, som skjal begrense hva de kan søke på og få opp. Dersom det allikevel 

dukker opp innhold elevene ikke burde hatt, er det en sak som må meldes videre oppover, da 

det ikke er rektor har mulighet til å endre på. Rektor tar denne saken videre med IKOM, 

skolesjef og rektorgruppe for å se hva som kan gjøres for å oppdatere innstillinger for filter og 

eventuelle andre blokkeringer, slik at iPad’ene fungerer etter intensjonen. 

 

5. Eventuelt 

Lystoget 20/12 - FAU organiserer 

Mathias stiller fra Suttestad 

Silje Engebakken fra Lurhaugen 

Brynhild og Kjersti går fra Speiderhuset 

 

Positiv sak fra hvert trinn? 

Elever på sjette trinn får tilbud om matte fra sjuende og åttende trinn, for å få mulighet å 

utvikle seg. 

 

 

 

  



Innspill til kommunedelplan for fysisk aktivitet og naturopplevelse fra elevråd til 

barneskolen på Hammartun skole 

Alle klasser fra 4.-7. trinn har jobbet med dette i sine respektive klasseråd og meldt tilbake til 

elevrådet. Elevrådet har samlet alle punktene i en felles liste. Elevrådet har tatt utgangspunkt 

i plasser som de bruker mye. Det er også samlet noen generelle ønsker til slutt . 

Sportsplassen: 

• Bedre toalett fasiliteter 

• Lavere basketkurver 

• Nytt dekke på løpebane 

• Hockeymål på vinteren 

Strandpromenaden: 

• «Badebrygge med stupetårn» 

• Ballbinge med kunstgress og lys (ikke gummikuler) 

• Utvide skatepark med bedre belysning, benker og avfallsdunker 

• Minigolf 

• Frisbeegolf 

• Basketballbaner (ulik kurvhøyde) 

• Lekeapparater 

• Klatrevegg med sikring 

• Bedre toalettfasiliteter 

• Sandstrand 

Norbana: 

• Utbedre sykkelbane 

• Ny asfalt og basketkurver 

• Bedre belysning 

• Lekeapparater 

• «Sykkelrep.stasjon» 

• Flere benker 

 

Stampesletta med hallene: 

• Mer tid til frigåing på skøyter 

• Mer sommeris 

• Lekeapparater 

• Fotballhall 

 

Badedammen: 

• «Hoppetårn» 



• Kiosk 

• Bedre toalettfasiliteter 

• Frisbeegolf 

• Minigolf 

• Badstue 

 

Søndre Park: 

• «Drikkefontene» 

• «Lekeplass» 

• Trampoliner 

 

Nordre Park: 

• «Drikkefontene» 

• Basketballkurver 

• Oppbevaringsskap for bager/sekker 

 

Hammartun skolegård: mange brukere på fritid. 

Ytre skolegård(mot «Bankenkrysset»:  

• Større ballbinge med kunstgress, belysning og kunstgress uten gummikuler. 

Indre skolegård:  

• Lekeapparater 

•  bedre belysning av ballbinge 

 

«Bynære skogsområder/Friluftsområder»: 

• Bygge Gapahuker f. eks Tverrløypa ovenfor Maihaugen. Fint turmål. 

• Legge til rette for «klatreparker» i disse områdene/hinderløyper i skogen 

• Årettadalen: Bygge opp området for barn og unge 

• Bygge opp flere sykkelløyper i skogsområder. 

 

Annet: 

• Flere grønne områder i byen 

• Gratisbusser til Jorekstad 

• Lavere inngangspris på Jorekstad 

• Legge til rette for mer Bruktmarked. Utstyr er dyrt. 



• Flere sykkelbaner/pumptrack 

• Utvide rulleskitraseer 

• Flere frisbeegolfbaner 

• Bowlinghall/spillhall/Gamingsenter 

 

Innspill til kommunedelplan for fysisk aktivitet og naturopplevelse fra elevråd til 

ungdomsskolen på Hammartun skole 

Alle klasser fra 8.-10. trinn har jobbet med dette i sine respektive klasseråd og meldt tilbake 

til elevrådet. Elevrådet har samlet alle punktene i en felles liste. Elevrådet har tatt 

utgangspunkt i plasser som de bruker mye. Det er også samlet noen generelle ønsker til slutt 

. 

Sportsplassen: 

• Bedre toalett fasiliteter 

• «Ballvegg» 

• Nytt dekke på løpebane og fotballbane 

• Isrink og hockeymål på vinteren 

• Utstyr til utlån 

Strandpromenaden: 

• «Badebrygge med stupetårn» 

• Ballbinge med kunstgress og lys  

• Utvide skatepark med bedre belysning, benker og avfallsdunker 

• Generelt bedre belysning 

• Frisbeegolf 

• Basketballbane 

• Bedre toalettfasiliteter og «skifterom» 

• Sandstrand 

• «Utedusj» og vannposter. 

Norbana: 

• Utbedre sykkelbane 

• Ny asfalt og basketkurver 

• Bedre belysning 

• «Sykkelrep.stasjon» 

• Flere benker 

 

Stampesletta med hallene: 

• Mer tid til frigåing på skøyter 

• Mer sommeris 



• Fotballhall 

• Egen turnhall 

 

Badedammen: 

• «Hoppetårn» 

• Oppgradering av «Badetribunen» 

• Kiosk 

• Bedre toalettfasiliteter og «skifterom» 

• Frisbeegolf 

• Badstue 

• «Aktivitetspark»- Litt som Nordre Park for ungdom. 

• Volleyballbane 

• Basketballkurver 

 

Søndre Park: 

• «Drikkefontene» 

• «Lekeplass» 

• Trampoliner 

 

Nordre Park: 

• «Drikkefontene» 

• Basketballkurver 

• Større trampoliner 

 

Hammartun skolegård: mange brukere på fritid. 

Vestre skolegård(mot jernbane):  

• bedre belysning av området 

• Flere sitteplasser/benker noen under tak 

• Flere avfallsdunker 

• «Hinderløype/Tuftepark» 

• Nett mot jernbane 

• Ballbinge med belysning der hvor det er håndballbane i dag. 

 

«Bynære skogsområder/Friluftsområder»: 

• Årettadalen: Bygge opp området for ungdom.  



• Bygge opp flere sykkelløyper i skogsområder. 

• Suttestadjordet: Bygge opp området for barn og unge; belysning, basket, volley. Bedre 

plenklipp i hvert fall. 

• Frisbeegolf 

 

Annet: 

• Bygge Padeltennisbaner i hver bydel (dyrt og få baner i Lillehammer) 

• Gratis buss til Jorekstad 

• Lavere inngangspris på Jorekstad 

• Flere frisbeegolfbaner 

• Bowlinghall/spillhall/Gamingsenter 

• Bygge opp Volleyballtilbud for jenter (og gutter) 

• Flere Natteravner 

• Gratis wifi på offentlige plasser 

• Flere drikkevannskilder/vannposter 

• Oppgradering Plan B 


